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Zie het doorgestreepte wat ik dan zou weglaten Graag je reactie aanvullingen

Het kabinet heeft het spoorboekje gepresenteerd voor de versoepeling van de corona maatregelen
Het openen van de sportscholen en fitnesscentra per 1 September heeft veel vragen opgeroepen

Ik vind het belangrijk om te benadrukken dat we die datum van 1 September niet zo maar gekozen hebben

We varen daarin op het kompas van de experts in het OMT die aangeven dat eerdere opening van de sportscholen
onverantwoord zou zijn omdat onvoldoende helder is dat dit geen risico s oplevert
Bit heeft te maken met de onduidelijkheid die er nog bestaat random de zogenaamde aerosolen de kleine virusdeeltjes
Deze deeltjes zouden volgens een aantal onderzoeken kunnen overleven in de lucht en zouden wanneer iemand sport of

beweegt een grotere afstand dan 1 5 meter kunnen afleggen

Met name in binnen locaties zou dit kunnen leiden tot een verdichting van het virus en daarmee een besmettingshaard
kunnen vormen

Wetenschappers hebben nog onvoldoende inzicht over de rol die aerosolen spelen in de verspreiding van het virus en hoe

dit tegen kan worden geg^n

Om het risico op besmettingshaarden in de sport te voorkomen is het advies van de experts in het OMT om binnen

sporten voorlopig niet toe fce staa n

Op basis van dat advies heeft het kabinet de opening van de fitness op 1 September gezet
Voor de fitnessbranche is dit zeer teleurstellend dat begrijp ik heel goed
Helemaal om dat zij een 1 5 meter protocol hebben liggen en dachten dat hiermee het risico op besmetting te kunnen

beperken en dus open te kunnen hetgeen niet het geval is

Met de brancheorganisatie van de fitness Nlactief heeft

Dat was een goed gesprek waarin het onderlinge begrip is toegenomen

Zij snappen beter hoe wij afwegingen maken en wij hebben meer inzicht gekregen in de specifieke kenmerken van de

fitnessbranche en de gevolgen voor hen van de maatregelen
In het gesprek is gesproken over mogelijke aanvuilende maatregelen die sportscholen kunnen nemen om het risico op

besmetting te verkleinen

Ideeen daarover leggen we ter beoordeling voor aan het OMT

Op basis van hun advies kunnen we bekijken of eerdere opening mogelijk is

Daarbij dient opgemerkt te worden dat fitness niet gelsoleerd van andere zaken beoordeeld wordt iedere versoepeling
moeten we in een totaalbeeld plaatsen fasering is cruciaal

heeft dan ook met Nlactief besproken hoe we de branche kunnen ondersteunen als het voorlopig als

gevolg van het coronavirus nog niet mogelijk is om open te gaan
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